

Safety rules for Multi-Function Joinery Machine :

1. The Multi-Function Joinery Machine may only be used for cutting wood.
2. When operating the machine, adjust the angle of the protective cap and tighten the cutter first before turning on the power.
3. When changing the cutter, verify that the power is off.
4. After wood cutting, verify that the cutter has stopped moving completely before removing the work piece.
5. When operating the machine, the user should stand on the right side behind the machine. The machine should be operated with both hands; the right hand controlling the pull handle while the left hand controlling the y-axis push handle.
6. Use the standard type-F clamp provided to secure the work piece on the work table.
7. Use parts from original manufacturer when replacing parts during repair and maintenance.
8. Use safety goggles, and wear protective work wear and face mask.
9. Keep children away from machine area.
10. Do not operate machine in a damp, rain-drenched or dark environment.
11. Never operate the machine when tired or unable to think clearly.
12. Ensure that all cutters are removed and stored properly after use, keeping them out of reach of children.



Caution

萬向仿型木工機-安全規範：

1. 萬向仿型機只能做切削木材之材質。
2. 操作時，請先調整好萬向保護蓋角度，鎖緊刀具，在啟動電源。
3. 更換刀具，請再三確認關閉電源。
4. 木材切削加工完成後，確認主軸刀具完全停止動作，方能拿取加工物件。
5. 操作機台時，人員站立機台右後方，雙手操作機台；右手控制拉伸把手，左手控制 Y 軸推進把手。
6. 固定工作台物件，請使用標配 F 型棘輪夾具固定。
7. 零件維修更新，請使用原廠規格零件。
8. 使用安全眼罩，著工作服，戴口罩。
9. 不要讓小孩站立在旁圍觀觀看。
10. 避免在潮溼、雨淋、昏暗環境下使用機具。
11. 疲勞、精神不濟，切勿操作機台。
12. 機器使用完畢，確認卸下刀具收藏，避免小孩拿到。



注意安全